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Dotyczy: Drzewostanu na terenie dawnej Elektrociepłowni Garbary na Ostrowie Tumskim. 

 

 

 

 

 

Zwracam się z prośbą, o szczegółowe informacje nt. powyższego terenu położonego w północno- zachodniej części 

Ostrowa Tumskiego. Na powyższym obszarze od południa znajdują się tory kolejowe a dalej pas zieleni okalający 

cypel. Z informacji uzyskanych od mieszkańców duża część drzew, została oznaczona na zielono jako przygotowane 

do wycinki. Proszę zatem o odpowiedz: 

 

Czy teren należy do miasta czy skarbu państwa? 

Czy został już przygotowany plan zagospodarowania przestrzennego dla tego rejonu? 

Jeśli tak to z jakim przeznaczeniem? 

W jakim celu i przez kogo zostały oznaczone drzewa? 

Jakie są plany do całości cypla wraz terenami zielonymi? 

W jaki sposób zostanie/ jest zabezpieczony dobrostan terenów zielonych oraz ochrona cennych dla historii Poznania 

obiektów architektury przemysłowej jeśli obszar zostanie sprzedany? 
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